

6 HARI 4 MALAM

BEIJING

Beijing - Olympic Village - Forbidden City - Niujiie Mosque - Great Wall of China

HIGHLIGHTS !

- 📍 Lawatan ke Olympic Village
- 📍 Bergambar di Mercu Tanda Utama yang ikonik
- 📍 Lawatan ke Great Wall of China
- 📍 Lawatan ke Niujiie Mosque

HARI	ATURCARA	MAKAN
1	KUALA LUMPUR - BEIJING - Berkumpul di KLIA untuk urusan daftar masuk. - Penerbangan dari Kuala Lumpur ke Beijing.	MOB
2	BEIJING CITY TOUR - Tiba di Beijing, bergambar di Olympic Village serta perbagai jenis mural dan monumen berkaitan Olimpik. - Melawat Bird Nest , merupakan sebuah stadium ikonik pada Sukan Olimpik Beijing 2008. Rekabentuknya sangat unik seakan berbentuk sarang burung, di mana struktur luaran stadium diperbuat daripada besi keluli yang dianyam menghasilkan corak seperti jeriji. - Melawat Water Cube , salah satu lokasi acara Olimpik berbentuk kiub besar buih sabun dan kini telah diubahsuai menjadi taman air dan juga sebagai taman beriadah. - Makan tengahari. - Daftar masuk ke hotel dan aktiviti bebas. - Makan malam dan bermalam di Beijing.	-/MT/MM
3	BEIJING CITY TOUR - Sarapan pagi di hotel. - Lawatan di Beijing termasuk Tian An Men Square , antara dataran yang penuh dengan sejarah China. Di sini terdapat binaan penting seperti Monument to the People's Heroes, Great Hall of the People dan Gate of Heavenly Peace selain Mausoleum of Mao Zedong dan National Museum of China. - Melawat Forbidden City , Kompleks istana berusia lebih 600 tahun yang dibina pada tahun 1406 semasa Dinasti Ming. Kompleks istana ini terbahagi kepada 2 bahagian; Outer dan Inner Court. Tetamu pastinya merasa kagum dengan senibina China sebaik sahaja melangkah masuk melalui Meridian Gate. - Singgah solat di masjid tertua di Beijing, Niujiie Mosque , dibina pada tahun 996 ketika Dinasti Liao. Senibina masjid ini merupakan seni campuran ukiran Islam dan kaum Han, dan disini ada disimpan kitab Al-Quran yang berusia lebih 300 tahun. Masjid ini hampir musnah di serang tentera Genghis Khan pada 1215 tetapi telah dibaik pulih pada 1443 ketika Dinasti Ming. - Bersiar-siar dan membeli belah di Muslim Supermarket , antara lokasi pilihan untuk dapatkan barangan yang halal rempah-ratus, sayur-sayuran, produk tenusu, roti dan juga kacang-kacang seperti buah berangan, almond dan lain-lain. - Bertolak untuk menyaksikan Acrobatic Show , persembahan penuh dengan illusi, mistik dan mendebarkan pada sebelah petang. - Makan malam dan bermalam di Beijing.	SP/MT/MM
4	BEIJING CITY TOUR - Sarapan pagi di hotel. - Lawatan di Beijing termasuk Great Wall of China , yang merupakan tembok pertahanan yang dikira sebagai salah satu keajaiban dunia ini dibina seawal kurun ke-7 sebelum masihi dan dipanjangkan oleh maharaja-maharaja yang memerintah negara China dan peserta juga akan dibawa ke salah satu seksyen iaitu Juyongguan Section , dibina oleh Dinasti Ming pada 1368. Di seksyen ini berlakunya banyak peperangan dan pertukaran dinasti kerana tembok Juyongguan ini dibina bagi mempertahankan kota Beijing. Di sini juga tetamu dapat menikmati pemandangan indah pergunungan Guangou dan sungai. - Makan tengahari. - Lawatan ke salah satu street yang terkenal di China, Wanfujing Street , kawasan membeli-belah yang terbesar dan paling terkenal di China yang wujud beratus tahun dahulu sejak dari zaman Dinasti Ming lagi. Pelbagai jenis kedai menjual barangan moden dan antik, gerai-gerai makanan selain pusat beli-belah Beijing Mall dan Beijing Department Store. - Bermalam di Brussels.	SP/MT/MM
5	BEIJING CITY TOUR - Sarapan pagi di hotel. - Lawatan di Beijing termasuk Summer Palace , diiktiraf sebagai taman istana terbesar di dunia, tetamu akan dapat menikmati pemandangan flora yang cantik dan panorama sekitar tasik yang mengagumkan. Antara tarikan di sini ialah Seventeen Arch Bridge, Wenchang Pavilion, Foxiang Ge Tower dan Hall of Benevolence and Longevity. - Makan tengahari. - Singgah solat di Fayuan Mosque , masjid yang dibina pada ratusan tahun dahulu oleh Dinasti Qing. - Bersiar-siar dan membeli belah di Xiushui Market , terkenal sebagai Silk Street. Sesuai namanya, kawasan ini terkenal menjual kain pakaian sutera dan di sini terdapat Silk Market yang setinggi 6 tingkat dengan lebih 1,000 buah kedai yang menjual pelbagai jenis barangan dan cenderamata selain sutera. - Optional: Universal Studio Beijing @ USD45/pax. - Makan malam dan bermalam di Beijing.	SP/MT/MM
6	BEIJING - KUALA LUMPUR - Daftar keluar hotel. - Bertolak ke Lapangan Terbang Beijing. - Penerbangan dari Beijing ke Kuala Lumpur.	MOB

Nota: Aturcara perjalanan tertakluk kepada perubahan



No Penerbangan	Dari	Ke	Berlepas	Tiba
MH 318	KUL	PKX	0040	0700
MH 319	PKX	KUL	0930	1600

*Jadual penerbangan tertakluk kepada perubahan

Harga pakej dalam Ringgit Malaysia (RM) seorang dari: Harga Biasa							
Tarikh	Musim	Penerbangan	Dewasa Twin / Triple	Dewasa Single	Kanak-Kanak Berkatil	Kanak-Kanak Tanpa Katil	Bayi (< 2 Tahun)
31-Oct-2024	Autumn	Malaysia Airlines	3,890	4,490	3,890	3,690	2,000
03-Nov-2024	Autumn	Malaysia Airlines	3,190	3,690	3,190	3,090	2,000
28-Nov-2024	Autumn	Malaysia Airlines	3,190	3,690	3,190	3,090	2,000

Harga Pakej Termasuk	Harga Pakej TIDAK Termasuk
<ul style="list-style-type: none"> <input checked="" type="checkbox"/> Tiket penerbangan pergi balik kelas ekonomi <input checked="" type="checkbox"/> Caj bahan api dan cukai lapangan terbang <input checked="" type="checkbox"/> Elaun bagasi 30kg pergi dan balik <input checked="" type="checkbox"/> Makan dalam penerbangan pergi dan balik <input checked="" type="checkbox"/> Penginapan hotel 4 malam bertaraf 3 bintang <input checked="" type="checkbox"/> Sarapan pagi di hotel <input checked="" type="checkbox"/> Makan Halal / sesuai Muslim seperti aturcara <input checked="" type="checkbox"/> Pengangkutan bas berhawa dingin beserta pemandu <input checked="" type="checkbox"/> Pemandu pelancong profesional berbahasa Inggeris <input checked="" type="checkbox"/> Bayaran masuk ke tempat-tempat lawatan seperti aturcara <input checked="" type="checkbox"/> Ketua rombongan berpengalaman dari Tripfez Travel <input checked="" type="checkbox"/> Insuran Takaful berkelompok 	<ul style="list-style-type: none"> <input checked="" type="checkbox"/> Tips kepada pemandu pelancong dan pemandu bas @ RM100 seorang (wajib) <input checked="" type="checkbox"/> Perlindungan insurans tambahan <input checked="" type="checkbox"/> Perlindungan insurans bagi peserta berumur 65 tahun dan ke atas <input checked="" type="checkbox"/> Surcaj tambahan kepada harga yang ditawarkan ketika waktu puncak, perayaan, dan cuti umum <input checked="" type="checkbox"/> Servis tambahan di hotel seperti dobi, snek dan minibar dan perkhidmatan porter sekiranya tidak dinyatakan <input checked="" type="checkbox"/> Makanan dan minuman serta tiket bayaran masuk tambahan selain dari yang dinyatakan dalam aturcara <input checked="" type="checkbox"/> Caj tambahan lebihan had bagasi <input checked="" type="checkbox"/> Lain-lain perkara yang tidak dinyatakan